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PROTOKÓŁ  Nr XXXI 

zwyczajnej   sesji  Rady  Gminy  Gietrzwałd 

odbywającej się dnia 30  listopada    2017 r. 

 
Początek  sesji  o godz.  1200, 

zakończenie  sesji o godz. 1520. 

 
Ad.1. Otwarcie,  dyskusja nad  projektem porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Anna Otta dokonała otwarcia sesji i powitała wszystkich 

zebranych. Na sesji obecnych było 15 radnych. Ustawowy skład Rady Gminy liczy 15 

radnych. Przewodnicząca stwierdziła kworum. Obecni byli również: Wójt Jan 

Kasprowicz, Sekretarz Halina Bienkiewicz, kierownik Referatu Inwestycji i Zamówień 

Publicznych Agnieszka Kochanowska, kierownik Referatu Podatków i Opłat Krystyna 

Dzikowska, Dorota Grzeszczuk kierownik wydziału Rozwoju gospodarczego mie-

szkańcy gminy (lista gości  załącznik nr 2).  

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie dyskusja nad  projektem porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu ostatniej sesji. 

3. Interpelacje.  

4. Sprawozdanie  Wójta. 

5. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji z pracy  Komisji. 

6. Odpowiedzi na interpelacje. 

7. Uchwała w sprawie zmian budżetu gminy Gietrzwałd na rok 2017. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych 

taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę oraz zbiorowego odprowadzania ście-

ków. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek  

podatku  od  nieruchomości. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie stawek podatku od środków 

transportowych. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy Gminy Gie-

trzwałd z organizacjami pozarządowymi na 2018 rok 

12. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej  

im. Andrzeja Samulowskiego w Gietrzwałdzie. 

13.  Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej 

im. Jana Pawła II w Biesalu. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej  

im. Rodzin Warmińskich w Sząbruku. 
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15. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z części opłaty za gospodarowanie odpa-

dami komunalnymi właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują rodziny wie-

lodzietne. 

16. . Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodaro-

wanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości. 

17. .Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie gminy Gietrzwałd. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia do realizacji Gminnego Programu Ochrony 

Zdrowia Psychicznego na lata 2018 – 2020. 

19. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków komu-

nikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Gietrzwałd. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży działki niezabudowanej Nr 225/2 położonej 

w Unieszewie. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany planu zagospodarowania przestrzennego  

części  obrębu Sząbruk, gmina Gietrzwałd.  

22. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu użytkowego w Gie-

trzwałdzie dla Karczmy Warmińskiej. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu użytkowego w Bie-

salu dla Orange Polska S.A. 

24. Sprawy różne. 

 

Przewodnicząca poinformował, że  Wójt wystąpił z wnioskiem o zdjęcie z porządku 

punktu 8. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania dotychcza-

sowych taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę oraz zbiorowego odprowadzania 

ścieków  oraz wniesienie do porządku obrad punktu 21a. Podjęcie uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania prze-

strzennego terenów położonych nad jeziorem Wulpińskim w obrębie Unieszewo, 

gmina Gietrzwałd. Radnie nie otrzymali projektu uchwały w sprawie zmian budżetu 

gminy Gietrzwałd na rok 2017 więc punkt 7 proponuje się skreślić z porządku obrad.  

Odbyło się głosowanie nad przyjęciem zaproponowanych zmian do porządku obrad – 

15 głosów za. Odbyło się głosowanie nad przyjęciem porządku obrad z zapropono-

wanymi zmianami – 15 głosów za.  

Ad.2. Przyjęcie protokołu ostatniej sesji. 

Małgorzata Łączyńska poprosiła o wyjaśnienie zapisu dotyczącego wyrażenia opinii o 

wniosku w sprawie dzierżawy działki w Rapatach dla Fundacji Vis. Zapis w protokole 

brzmi: „Komisja po wizji w terenie wyraziła zgodę na dzierżawę po uprzednim zasię-

gnięciu opinii mieszkańców”. Zapytała czy opinia mieszkańców już jest. Przewodni-

czący Komisji Gospodarczej wyjaśnił, że komisja wyjechała do Rapat aby zobaczyć 

teren. Na strzelnicy odbywało się strzelanie i członkowie komisji stwierdzili, że odgłosy 

strzelania nie są bardziej uciążliwe niż odgłosy przebiegającej obok szosy. M. Nowo-

grodzki uważał, że najpierw niech Fundacja pozyska środki a dopiero potem wystąpi 

o przedłużenie umowy dzierżawy i może nie na 10 lat bo to długi okres czasu. Uważał, 
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że przed przedłużeniem dzierżawy należy wysłuchać zdania mieszkańców na ten te-

mat. D. Małachowska przypomniała, że dzierżawiący poinformował iż w momencie gdy 

rozpoczął starania o środki  żądano dziesięcioletniej dzierżawy. Przewodnicząca za-

mknęła dyskusję na temat dzierżawy i poprosiła  o  powróceniu do  przyjęcia protokołu 

sesji. Protokolantka wyjaśniła, iż zapis należy rozumieć tak jak brzmi czyli opinia ko-

misji pozytywna po  wcześniejszym zasięgnięciu opinii mieszkańców. M. Łączyńska 

uznała wyjaśnienie za wystarczające. E. Ratowska poprosiła o uzupełnienie w punkcie 

16,  czego dotyczy uchwała. Odbyło się głosowanie nad przyjęciem protokołu XXX 

sesji  -  15 głosów za.  

Ad.3. Interpelacje. 

(załącznik nr 2 do protokołu)  

Do interpelacji zapisali się: 

Grzegorz Rupiński: 

 - pojemniki na segregację odpadów przy budynku nr 90 oraz równanie dróg gmin-

nych równiarką, wyciągnięte kamienie (tłuczeń), 

- niezaklinowane przejazdy kolejowe po przekopaniu pod kable, zapadnięte prze-

jazdy kolejowe są trudne do przejechania, 

Jadwiga Julicka – poprawa drogi przebiegającej przez wieś Biesal ( dziury w asfal-

cie). Dziura jest na zakręcie i stwarza niebezpieczeństwo gdyż aby ją ominąć samo-

chody zmieniają pas ruchu.   

 

Ad.4. Sprawozdanie  Wójta. 

Wójt Jan Kasprowicz przedstawił sprawozdanie ze swojej pracy za okres od 1  do 30  

listopada  2017 r.  Sprawozdanie stanowi załącznik  nr 3  do protokołu. 

Wójt poinformował, że z przewodniczącą rady dokonał objazdu dróg powiatowych. 

Droga powiatowa Podlejki do granicy gminy – będzie wykonywany dywanik asfaltowy 

na odcinku ok. 1 kilometra, droga Gietrzwałd – Naterki – wójt poinformował że kosz-

torys na przebudowę drogi Gietrzwałd - Sząbruk wynosi 6 mln. zł, udział finansowy 

gminy 50%  wkładu własnego stanowiącego 15% kosztów tj. 460tys. Na radzie bu-

dowy obwodnicy Wójt poczynił starania o stan dróg w Naterkach. Brał udział w Festi-

walu Promocji W i M w Iławie. Obejrzał budynki szkoły w Gromotach, gdzie za 6,5 

mln zł zmodernizowano starą szkołę dla potrzeb przedszkola, rozebrano drugi budy-

nek szkoły i w tym miejscu wybudowano szkołę podstawową z salą gimnastyczną.  

11 listopada Wójt obejrzał spektakl słowno-muzyczny przygotowany przez nauczy-

cieli i młodzież z gimnazjum i szkoły podstawowej w Gietrzwałdzie. Wójt podkreślił 

wysoki poziom artystyczny przedstawienia.  

15 listopada odbyła się   prapremiera filmu „Cicha noc” na którą Wójt otrzymał zapro-

szenie. W filmie wykorzystano plenery z naszej gminy. 
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16 listopada Wójt wręczył Medale za Długoletnie Pożycie Małżeńskie przyznawany 

przez Prezydenta Rzeczypospolitej. 

17 listopada na  zamku w Olsztynie wręczano nagrody i wyróżnienia za osiągnięcia w 

dziedzinie pomocy i integracji społecznej. 

18 listopada  Wójt, Skarbnik i M. Puszczało odwiedzili  halę sportową w gminie Wy-

dminy wybudowaną za 1mln 40tys.zł. obejrzeli również z zewnątrz hale sportowe w 

Barcianach, Węgorzewie. 

19 listopada odbyło się uroczyste przekazanie samochodów dla OSP w Gietrzwał-

dzie i Sząbruku.  

23 listopada – konferencja Jak wydatkowaliśmy pieniądze z Europejskiego Funduszu 

Rozwoju Regionalnego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojewódz-

twa Warmińsko-Mazurskiego i Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych. Z tego źró-

dła dofinansowany  został zakup samochodów strażackich.  

Andrzej Robaczewski poprosił Wójta o informację na temat drużyny siatkówki mę-

skiej która będzie walczyła o drugą ligę. Wójt odpowiedział, że istnieje taka drużyna, 

ma w nazwie Gietrzwałd. Wójt wspiera ją poprzez pozwolenie na bezpłatne korzysta-

nie z sali gimnastycznej. Drużyna promuje gminę przez swoje osiągnięcia.         

M. Nowogrodzki uzupełnił informację Wójta w sprawie promocji gminy przez drużynę 

siatkarską. Poinformował, że w połowie sierpnia wiceprzewodniczący Gminnej Rady 

Sportu zwrócił się do niego jako mieszkańca i przedsiębiorcy o wsparcie dla drużyny 

piłki siatkowej która grała w III lidze. Zdecydował, że udzieli wsparcia drużynie po-

przez opłacenie wynajmowania Sali gimnastycznej dwa razy w tygodniu, do końca 

roku. Zawarł w tej sprawie porozumienie z dyrektorem gimnazjum potwierdzone 

umową. Uregulował należność na cały okres wynajmu sali. Sfinansował również wy-

najem sali na mecze drużyny. Zapytany jakie są jego oczekiwania za udzielone 

wsparcie poprosił aby drużyna w nazwie miała słowo „Gietrzwałd”. Dyrektor gimna-

zjum zawiadomił go, że Wójt zdecydował się na pokrycie kosztów trzech niedzielnych 

meczów w tym sezonie. Poprosił stowarzyszenie aby ogłosiło, że patronat honorowy 

przejął Wójt Gminy Gietrzwałd. 

Eugenia Ratowska zapytała jak realizowane jest zadanie „Uporządkowanie gospodarki 

wodno-ściekowej w gm. Gietrzwałd – etap II”. Wójt odpowiedział, że udało się wykonać 

częściowo modernizację przepompowni, rozbudowa kanalizacji sanitarnej w Nater-

kach, wodociąg na kolonii w Guzowym Piecu, przebudowa ok. 200 m kolektora tłocz-

nego w Gronitach, przygotowane zostały  mapy pod rozbudowę kanalizacji w Nagla-

dach i na teren przy kaplicy w Unieszewie. W 2018 roku inwestycja będzie kontynuo-

wana i zakończona.  

Przewodnicząca zarządziła przerwę od 1320   do  1335 

Ad.5. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji z pracy  Komisji. 
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Iwona Omilian Przewodnicząca Komisji Społecznej przedstawiła sprawozdanie z pracy 

komisji. Komisja na posiedzeniu obejrzała z zewnątrz mieszkania socjalne w Biesalu. 

Najemcy skarżą się na to, że mieszkania są zalewane. Wraz z Komisją w Biesalu był 

Z. Klimczak. Wójt poinformował, że rozwiąże problem z zalewaniem mieszkań. Zosta-

nie wylepikowany dach budynku, kominy zostaną wybudowane od podłogi i będą wyż-

sze. Poprawione zostaną obróbki blacharskie kominów. Komisja rozpatrzyła wnioski o 

nagrodę Arca Talentica. W tym roku nagrodę jednogłośnie przyznano Arturowi Beh-

rentowi.  

Eugenia Ratowska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała protokół posiedze-

nia komisji. Tematem posiedzenia była kontrola w GOK odbywająca się 24 i 26.10 oraz 

9.11. 2017r. w zakresie: 

1. Kontrola finansowa w GOK w Gietrzwałdzie,  

2. Analiza wykonanych i zaprojektowanych wydatków na organizację imprez gminnych 

wg Kalendarza Imprez  w 2017r. (protokół posiedzenia stanowi załącznik nr 4 do pro-

tokołu).  

Poinformowała, że GOK działa na podstawie Statutu uchwalonego w 2012 roku przez 

radę gminy.  Regulamin wewnętrzny tzw. organizacyjny  ustalony został zarządzeniem  

z 2012 roku dyrektora GOK w Gietrzwałdzie. Komisja rewizyjna stwierdziła, że w obo-

wiązującym regulaminie  organizacyjnym w wykazie placówek nie zostały ujęte świe-

tlice wiejskie oraz nie został zaopiniowany przez wójta gminy jako organizatora ani 

przez stowarzyszenia co jest niezgodne z §  9 statutu GOK oraz art. 13 ust. 3 ustawy 

o organizowaniu i prowadzeniu działalności kulturalnej.  Polityka rachunkowości wpro-

wadzona została zarządzeniem  z  grudnia 2014 roku dyrektora GOK  i weszła w życie 

z dniem 1 stycznia 2015 roku. Główny księgowy spełnia wymagania kwalifikacyjne 

określone w art. 54 ustawy o finansach publicznych. Księgi inwentarzowe prowadzone 

są w wersji komputerowej. Zdaniem komisji prowadzone są niewłaściwie. Księga po-

winna zawierać m. in. takie elementy jak: liczba porządkowa, określenie środka trwa-

łego lub wartości niematerialnej i prawnej, data nabycia, określenie dokumentu stwier-

dzającego nabycie, data przyjęcia do używania, wartość początkowa, data likwidacji 

oraz jej przyczyna albo data zbycia. Meble oraz sprzęt znajdujące się w GOK nie mają 

numerów inwentarzowych. Księga inwentarzowa nie zawiera pozycji które powinna 

zawierać.  

Inwentaryzacja została przeprowadzona zgodnie z zarządzeniem  z 2017 roku. Obec-

nie jest weryfikowana. Komisja zwróciła uwagę, że w treści zarządzenia podano iż in-

wentaryzacja będzie przeprowadzana w dniach 15 – 30.05.2017r. ze stanem na 

31.12.2016r. W części arkuszy spisu z natury brakuje podpisów. 

W dniu 25.08.2017r zarządzeniem został wprowadzony plan finansowy wydatków na 

2017 rok po zmianach. 21.10.2016r. GOK złożył projekt planu  finansowego na 2017 

rok w którym zaplanowano dotację podmiotową w wysokości 690 tys. GOK otrzymał 

dotację w wys. 600 tys. zł. Należało dostosować plan finansowy do wysokości otrzy-

manej dotacji. Uczyniono to dopiero 25.08.2017r.   
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Księgowa poinformowała, że przychody realizowane są bez opóźnień. Terminowo 

przedkładane są sprawozdania z wykorzystania dotacji jak również terminowo realizo-

wane były zobowiązania wobec ZUS i US w badanym okresie.  

Zdaniem komisji GOK realizuje zadania wytyczone w statucie, chociaż nie wszystkie. 

Wydatki na organizację Spotkań Warmińskich wyniosły 19.793,24zł. w  tym 9.000zł to 

dotacja celowa ze Starostwa Powiatowego w Olsztynie. 

Komisja nie otrzymała zestawienia wydatków poniesionych na organizację obchodów 

140 rocznicy Objawień Matki Bożej w Gietrzwałdzie. Otrzymała wykaz imprez zorga-

nizowanych na tę okoliczność. Na odwrocie zestawienia księgowa napisała oświad-

czenie, że ze względu na trwającą kontrolę ZUS nie miała możliwości przygotowania 

zestawienia wydatków. 

Dyrektor zapytany o dokument przekazania ikony Matki Bożej Gietrzwałdzkiej  Woje-

wodzie odpowiedział, że takiego dokumentu nie posiada.  

Komisja stwierdziła, że ani w statucie GOK ani w regulaminie wewnętrznym nie ma 

uregulowania kto udziela dyrektorowi urlopu wypoczynkowego. W GOK w Gietrzwał-

dzie robi to główna księgowa która również zastępuje dyrektora w czasie urlopu. Sys-

tem zastępstw reguluje zarządzenie dyrektora z 2013 roku.  Przewodnicząca komisji 

poinformowała, że księgowa umożliwiła jej wgląd do kart urlopowych dyrektora GOK. 

Nie udostępnił również wglądu do listy obecności pracowników. Dyrektor nie udostęp-

nił komisji kserokopii kart urlopowych gdyż uważał, że komisja nie ma prawa do kon-

trolowania tego kiedy był na urlopie. Dyrektor wyraził zgodę na wgląd do kart urlopo-

wych tylko przewodniczącej komisji. Karta urlopowa dyrektora była wypisana od 29 

sierpnia 2017r. na 22 dni. Urlop przerwany był zwolnieniem lekarskim. Z kart urlopo-

wych wynika, że w czasie uroczystości obchodów 140 objawień dyrektor był na urlopie.  

Komisji trudno wypowiedzieć się o czynnościach promocyjnych gminy. Na prośbę ko-

misji  dyrektor przedłożył dokumenty stanowiące załączniki do protokołu.  

Kalendarz imprez na 2017 rok nie został utworzony. GOK nie posiada również planu 

imprez.  

Przewodnicząca poinformowała, że praca komisji odbywała się w bardzo trudnej  at-

mosferze.  Komisja starała się ustalić stan faktyczny w jakim jest GOK. Stwierdziła 

dużo nieprawidłowości które należy jak najszybciej usunąć. W GOK przeprowadzony 

był audyt po którym były zalecenia ale nie zostały wykonane. Radnych niepokoił fakt 

że w GOK-u nie są prowadzone księgi inwentarzowe. M. Nowogrodzki poprosił o szer-

sze przedstawienie trudnej sytuacji w jakiej jest GOK, co powodowało że księgowa nie 

mogła przygotować dokumentów do kontroli. Przewodnicząca Komisji odpowiedziała, 

że księgowa opisała jeden dzień swojej pracy w którym musiała złożyć deklarację  

PIT 4 za 2016 rok za pracownika do  urzędu skarbowego (termin jej złożenia upłynął 

20 stycznia 2017r., J. Adamas jest dyrektorem GOK od grudnia 2016 r.), wyjaśnić 

sprawę składek ZUS za pracownika i skorygować, wystawić świadectwo pracy. Księ-

gowa ma tyle pracy związanej z zaległościami, że nie ma czasu na bieżące czynności. 
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Pracuje na ½ etatu. Wójt stwierdził, że dyrektor GOK nie wypełnia obowiązków kie-

rownika jednostki stąd potrzeba kontrolowania działalności GOK. Sytuacja gminy jest 

trudna stąd wynika potrzeba zmniejszenia dotacji dla GOK. Na polecenie Wójta w GOK 

przeprowadzana jest przez biegłego rewidenta kontrola wydatkowania dotacji podmio-

towych. Gdy dyrektor zaczynał pracę w grudniu 2016 roku nie było dokumentu prze-

kazania obiektu. Sam również nie stworzył takiego dokumentu stanowiącego  otwarcie 

jego działalności.  Wójt poinformował, że dyrektor GOK nie spotkał się z nim ani raz. 

Poinformował na piśmie, że Wójt nie jest jego przełożonym.  

Na posiedzeniu 24 listopada Komisja kontrolowała: 

1.  wydatki poniesione na realizację Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywa-

nia Problemów Alkoholowych w 2017r., 

2. opracowała  plan pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2018 roku. 

3. sporządziła  sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej za rok 2017. 

Przewodnicząca Komisji odczytała protokół posiedzenia komisji (załącznik nr 5 do 

protokołu).  

 

Ad.6. Odpowiedzi na interpelacje. 

Interpelacja G. Rupińskiego – w sprawie pojemników na odpady Wójt odpowie na pi-

śmie, naprawy dróg – Wójt odpowiedział że zbada sprawę i ukarze winnych, prze-

jazdy kolejowe – Wójt odpowiedział że trwa modernizacja linii kolejowej. Gdy prace 

zostaną zakończone usunięte zostaną również wszystkie niedogodności bo prace 

modernizacyjne wykonywane są pod nadzorem kolei.  

Interpelacja J. Julickiej – dziura w drodze zostanie załatana.  

Ad.7. Uchwała w sprawie zmian budżetu gminy Gietrzwałd na rok 2017.  -   skreślony 

 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania dotychczaso-

wych taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę oraz zbiorowego odprowadzania ście-

ków.  -  skreślony 

 

Ad.9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości 

stawek  podatku  od  nieruchomości. 

Radni zapoznali się z projektem uchwały na posiedzeniu komisji. Odbyło się głosowa-

nie nad pojęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości sta-

wek  podatku  od  nieruchomości  -  15 głosów za. 

 

Ad.10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie stawek podatku od 

środków transportowych. 

Radni zapoznali się z projektem uchwały na posiedzeniu komisji. Odbyło się głosowa-

nie nad pojęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie stawek podatku od środków 

transportowych – 15 głosów za.  
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Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy 

Gminy Gietrzwałd z organizacjami pozarządowymi na 2018 rok 

Radni omówili projekt uchwały na posiedzeniu komisji. Odbyło się głosowanie nad pod-

jęciem uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy Gminy Gietrz-

wałd z organizacjami pozarządowymi na 2018 rok  -  15 głosów za.  

 

Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podsta-

wowej im. Andrzeja Samulowskiego w Gietrzwałdzie. 

Radni omówili projekt uchwały na posiedzeniu komisji i nie mieli pytań do projektu. 

Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

Szkoły Podstawowej im. Andrzeja Samulowskiego w Gietrzwałdzie  -  15 głosów za.  

 

Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podsta-

wowej im. Jana Pawła II w Biesalu. 

Radni omówili projekt uchwały na posiedzeniu komisji i nie mieli pytań do projektu. 

Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Biesalu -  15 głosów za. 

Ad.14. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podsta-

wowej im. Rodzin Warmińskich w Sząbruku. 

Radni omówili projekt uchwały na posiedzeniu komisji i nie mieli pytań do projektu. 
Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie stwierdzenia przekształce-
nia Szkoły Podstawowej im. Rodzin Warmińskich w Sząbruku  -  15 głosów za. 
 

Ad.15. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z części opłaty za gospodarowa-

nie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują 

rodziny wielodzietne. 

Radni szczegółowo omówili zagadnienie na posiedzeniu komisji. Obecnie nie mieli py-

tań do projektu uchwały. Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

zwolnienia z części opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nie-

ruchomości, na których zamieszkują rodziny wielodzietne –  0 głosów za, 12 głosów 

przeciw, 3 osoby wstrzymały się od głosu.  

Przewodnicząca poinformowała, że radni będą chcieli przedstawić projekt uchwały o 

zwolnienie z części opłaty za odpady rodzin wielodzietnych ale zwolnienie nie będzie 

dotyczyło tylko rodzin posiadających kartę dużej rodziny.  

 

Ad.16. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za go-

spodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomo-

ści. 
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Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysoko-
ści opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 
nieruchomości  -  0  głosów za,  12  głosów przeciw, 3 osoby wstrzymały się od głosu 
 

Ad.17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie gminy Gietrzwałd. 

Krystyna Dzikowska – Kierownik referatu Podatków i Opłat zgłosiła poprawkę do pro-

jektu uchwały polegającą na dopisaniu w tytule rozdziału VIII  po wyrazie „wymagania” 

wyrazu „dotyczące”. Radni nanieśli  poprawkę w projekcie uchwały. Odbyło się głoso-

wanie nad podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie gminy Gietrzwałd -  14 głosów za, 1 głos przeciw.  

 

Ad.18. Podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia do realizacji Gminnego Pro-

gramu Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata 2018 – 2020. 

Radni omówili temat na spotkaniu komisji i nie mieli pytań do projektu uchwały. Odbyło 

się głosowanie nad projektem uchwały w sprawie  przyjęcia do realizacji Gminnego 

Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata 2018 – 2020  -  15  głosów za.  

 

Ad.19. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przy-

stanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Gietrz-

wałd. 

Po omówieniu projektu uchwały na spotkaniu komisji radni nie mieli pytań do projektu. 

Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie okre-

ślenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z przystan-

ków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Gietrzwałd 

-  15  głosów za.  

 

Ad.20. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży działki niezabudowanej Nr 225/2 

położonej w Unieszewie. 

Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. Odbyło się głosowanie nad podjęciem 

uchwały w sprawie sprzedaży działki niezabudowanej Nr 225/2 położonej w Uniesze-

wie – 15 głosów za.  

 

Ad.21. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany planu zagospodarowania prze-

strzennego  części  obrębu Sząbruk, gmina Gietrzwałd.  

Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. Odbyło się głosowanie nad podjęciem 

uchwały w sprawie zmiany planu zagospodarowania przestrzennego  części  obrębu 

Sząbruk, gmina Gietrzwałd  -   15  głosów za.  

 

Ad. 21a. Podjęcie uchwały. 
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Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. Odbyło się głosowanie nad podjęciem 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zago-

spodarowania przestrzennego terenów położonych nad jeziorem Wulpińskim w obrę-

bie Unieszewo, gmina Gietrzwałd  -  15  głosów za. 

 

Ad.22. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu użytko-

wego w Gietrzwałdzie dla Karczmy Warmińskiej. 

Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. Odbyło się głosowanie nad podjęciem 

uchwały w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu użytkowego w Gietrzwałdzie dla 

Karczmy Warmińskiej  -  15 głosów za.  

 

Ad.23. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu użytko-

wego w Biesalu dla Orange Polska S.A. 

Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. Odbyło się głosowanie nad podjęciem 

uchwały w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu użytkowego w Biesalu dla 

Orange Polska S.A.   -  15  głosów za.  

 

Ad.24. Sprawy różne. 

Grzegorz Rupiński – przedstawiciel rady do Zgromadzenia  Warmińskiego  Związku 

Gmin poinformował, że w planach związku na następny rok jest  założenie ogniw foto-

woltaicznych przy  schronisku dla psów w  Biesalu.  Trwają prace przygotowawcze do 

wykonania ekranów wyciszających wokół schroniska. Będzie to polegało na obsadze-

niu  terenu schroniska drzewami.  

Teresa Przyczyna poinformowała, że Biesalu odbyło się Gminne Spotkanie Aktyw-

nych. Podziękowała za list gratulacyjny z okazji dziesięciolecia istnienia Stowarzysze-

nia Piękny Most. Zaprosiła radnych na organizowaną po raz dziesiąty Zabawę z Miko-

łajem. Odbędzie się w WDK w Sząbruku 9 grudnia o godz. 1600. Poinformowała że 15 

grudnia zespół pokolenie z Biesala w którym śpiewa został zaproszony na sesję rady 

powiatu. Poinformowała również o zaproszeniu zespołu Pokolenia na Zlot Aniołów w 

Aniołowie. 

Marek Nowogrodzki zapytał, czy zostały dopięte sprawy związanie z funkcjonowaniem 

od 1 grudnia Zakładu Usług Komunalnych, czy nie ma problemów?. Wójt odpowiedział, 

że nie ma problemów. Od 1 grudnia Sebastian Laskowski będzie pełnił obowiązki kie-

rownika  ZUK. Zatrudniony został na czas określony.  

Podziękował Wójtowi w imieniu mieszkańca Naterek któremu woda zalewała pose-

sję.  Pracownicy gminy naprawili uszkodzony drenaż.   

Michał Puszczało przypomniał o podniesionym poziomie wody w stawie w Biesalu. 

Przekazał prośbę  mieszkańca Biesala  pana T. o naprawienie drogi dojazdowej do 

jego posesji. 

Zapytał, na jakim etapie postępowania jest komunalizacji działki w Guzowym Piecu. 
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Wójt odpowiedział, że toczy się postępowanie w sprawie przejęcia przez gminę tej 

działki.  

Andrzej Robaczewski poprosił Wójta o scharakteryzowanie działań Referatu Rozwoju 

Gospodarczego. Wójt odpowiedział, że pracownicy referatu zajmują się planowaniem 

przestrzennym, gospodarką nieruchomościami, obsługą inwestorów i  przedsiębior-

ców. D. Grzeszczuk poinformowała, że gmina uczestniczy w programie wspieranym 

przez Warm.-Maz. Agencję Rozwoju Gospodarczego. Program ma na celu poprawie-

nie standardów obsługi inwestorów.  Trwają szkolenia. Powstanie strona internetowa 

do obsługi inwestorów. Będzie punkt obsługi przedsiębiorców.  

Wójt poinformował o planowanym nieodpłatnym szkoleniu  na temat   Jednolitego 

Pliku Kontrolnego dla przedsiębiorców z naszej gminy i gmin sąsiadujących.  

Iwona Omilian podziękowała Wójtowi za list gratulacyjny i prezent dla Towarzystwa 

Unieszewian Bardzo Aktywnych  otrzymany z okazji dziesięciolecia istnienia.  

Na tym porządek obrad został wyczerpany i Przewodnicząca zamknęła obrady XXXI 

sesji Rady Gminy Gietrzwałd.  

 

Protokołowała  

Elżbieta  Bielańska 


